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ZAPISNIK 
  

1. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održane 26. svibnja 2025. u 16:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije 

 
 

Prisutni: Vesna Đuričić, Andreina Belušić Vozila, Karla Jambrošić, Lidija Srnec, Dora Šimunec, 
Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić 
 
 

Ispričani: Goran Gašparac, Hrvoje Bobinac 
 
 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s 31. sjednice UO i NO održane 11. travnja 2025. 

2. Izbor dopredsjednika, tajnika i blagajnika HMD-a 

3. Odluka o uredniku mrežnih stranica HMD-a 

4. Komunikacijske aktivnosti HMD-a – dopis za EMS, priprema za 27 GA 

5. Izlet HMD-a 

6. Serija predavanja HMD-a 

7. Promjene u članstvu HMD-a 

8. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 31. sjednice UO i NO održane 11. 4. 2025. 

Predsjednica V. Đuričić otvara sjednicu. Nije bilo dopuna niti ispravaka zapisnika 31. sjednice UO 
HMD-a. Zapisnik je jednoglasno prihvaćen te se nalazi na internetskim stranicama. 

 

Ad 2. Izbor dopredsjednika, tajnika i blagajnika HMD-a  

S pet glasova za i jednim suzdržanim izabrani su: dopredsjednik Nikola Vikić-Topić, tajnica Karla 
Jambrošić i blagajnica Dora Šimunec.   

 

Ad 3. Odluka o uredniku mrežnih stranica HMD-a 

Za urednika mrežnih stranica jednoglasno je izabran Nikola Vikić-Topić. 
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Ad 4. Komunikacijske aktivnosti HMD-a – dopis za EMS, priprema za 27 GA 

HMD je primio dopis Europskog meteorološkog društva (EMS) oko komunikacijskih aktivnosti  
HMD-a. Mole nas da ukratko opišemo način na koji komuniciramo (email poruke, društvene mreže, 
internetske stranice Društva, predavanja)  i s kim (članovi, javnost, kolege, organizacije i sl.). 

V. Đuričić će sastaviti dopis te ga poslati članovima UO-a i NO-a kako bi unijeli ispravke i 
prijedloge. Rok za slanje ovog dopisa EMS-u je 31. svibnja 2025. 

 

Ad 5. Izlet HMD-a 

N. Vikić-Topić predlaže da se osnuje poseban odbor HMD-a čiji bi mandat bio jednu godinu, a 
glavni zadatak organizacija dva izleta, proljetnog i jesenskog. Time bi se rasteretili Upravni odbor i 
Studentska sekcija. Prisutni su se složili s prijedlogom. Poslat će se poziv članstvu za uključenje u 
rad odbora za izlete.  

Nadalje, Studentska sekcija je nastavila s organizacijom ovogodišnjeg izleta Društva u Kutjevo, ali 
se izlet prebacuje na rujan. Ciljani datum je subota 20. rujna 2025. 

Potrebno je dovršiti itinerer puta i kontaktirati tvrtke za autobusni prijevoz te restorane.  

 

Ad 6. Serija predavanja HMD-a 

Motivacija za pokretanje serije predavanja HMD-a je dvostruka: obrazovanje javnosti te povećanje 
vidljivosti Društva. 

Ideja je da više puta tijekom godine Društvo organizira znanstveno-popularno predavanje za opću 
populaciju na nekom frekventnom mjestu poput knjižnica u centru različitih gradova diljem 
Hrvatske. 

Predavanja bi držali članovi Društva te na njima prezentirali neku zanimljivu opću meteorološku 
temu ili svoje istraživanje u pojednostavljenom obliku.  

Dogovor je da se za početak javimo fizičaru Dariju Hrupecu te se pokušamo uključiti u ciklus 
predavanja Priroda uživo. 

Nadalje, potrebno je složiti preliminarni program predavanja i predavača.  

A. Belušić Vozila će poslati kontakt g. Erniea Deškovića koji je organizator znanstveno-popularnih 
predavanja u MOHO centru u Voloskom kako bi se i s njim dogovorila potencijalna suradnja.  

 

Ad 7. Promjene u članstvu HMD-a 

Stigla je jedna nova prijava za članstvo, poslao ju je Marko Mlinar. Nakon čitanja kratkog 
životopisa, Marko Mlinar jednoglasno je primljen u Društvo.  

V. Đuričić obavještava da je preminula podupirajuća članica Davorka Živković. 
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Ad 8. Razno 

N. Vikić-Topić predlaže da jedan član Studentske sekcije bude član Upravnog odbora u svakom 
sazivu, kao što je to i sada slučaj. Nadalje, N. Vikić-Topić moli da članovi UO i NO šalju poveznice 
s medijskim istupima članova Društva.  

Stanje na računu Društva je 1.013,55 €. Potrebno je prijaviti se na sve natječaje koje možemo naći 
kako bismo poboljšali financijsko stanje Društva. M. Rupčić skreće pažnju na natječaj Turističke 
zajednice grada Zagreba (TZGZ) koji izlazi u rujnu. U svrhu prijave na taj natječaj, na jednoj od 
sljedećih sjednica UO-a i NO-a potrebno je dogovoriti temu Meteoroloških izazova 11 koji bi se 
trebali održati u studenom 2026.  

 

  Sastanak je završio u 17:00. 

Zapisničar: Nikola Vikić-Topić 


